
Van: inwoner Surhuisterveen 
Datum: wo 30 apr 2025 om 14:16 
Onderwerp: Zorgen over woningtoewijzing, woningnood 
Aan: mevrouw Van der Tuin-Kuipers 

 

Geachte mevrouw Van der Tuin-Kuipers, 

Via deze weg wil ik graag mijn zorgen met u delen over de gang van zaken rondom 
woningtoewijzing in de gemeente Achtkarspelen, en in het bijzonder mijn ervaringen met SWA. 

Ik sta inmiddels 25 maanden ingeschreven als woningzoekende en ben al ruim een jaar actief en 
intensief op zoek. Toch heb ik tot op heden geen woning toegewezen gekregen. Wat ik 
frustrerend vind, is dat woningen worden toegewezen aan mensen die al een woning hebben – 
bijvoorbeeld bij interne verhuizingen binnen een flat. In een recent geval betrof het iemand die 
nog maar een jaar stond ingeschreven. Begrijpelijk dat doorstroming belangrijk is, maar ik heb 
nog helemaal geen woning gehad, en dat voelt wrang. 

Daarnaast ligt er bij de SWA een brief van mij naar aanleiding van een melding bij Veilig Thuis. 
Hoewel ik weet dat dit geen urgentie oplevert, weet ik inmiddels niet meer wat ik nog wél kan 
doen. Er lijkt geen regeling waar ik op terug kan vallen, en geen zicht op hoe mijn situatie zich 
ontwikkelt op de wachtlijst. 

Wat mij bovendien opvalt, is dat het lijkt alsof een aanzienlijk deel van de woningen wordt 
toegewezen aan een specifieke doelgroep. Ik werk zelf bij het COA en begrijp als geen ander het 
belang van huisvesting voor statushouders, die ook onder deze doelgroep vallen. Maar het 
begint te voelen alsof de verhouding zoek is. Voor mensen zonder urgentie – maar met wél een 
dringende woonbehoefte – blijven nauwelijks kansen over. 

Ik schrijf deze e-mail niet alleen voor mezelf. Ik weet dat er veel anderen zijn die met dezelfde 
worsteling te maken hebben. Woningnood is een serieus en groeiend probleem. Ik verwacht 
geen directe oplossing, maar hoop dat u deze signalen meeneemt in uw gesprekken met SWA 
en binnen het gemeentebestuur. 

 

Bij voorbaat dank voor uw tijd en aandacht. 

 

Met vriendelijke groet, 


